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Betreft: Artikel 40-vragen

Geacht college,

Al jaren werkt Dordrecht aan het verder verlevendigen en gezelliger maken van onze
binnenstad. De Dordtse VVD vindt dat het stapje voor stapje de goede kant op gaat. Toch
moeten er op sommige fronten nog flinke stappen bij. Zoals het aanbod van evenementen
voor jongeren, nachthoreca en meer terrasruimte. De binnenstad is immers een fijne plek
om te wonen, juist door de gezelligheid van de terrassen, horeca, winkels en cultureel
aanbod.

Dat dit wordt gedwarsboomd door een kleine groep, dreigt de binnenstad minder
aantrekkelijk te maken voor alle inwoners van de stad. Dat kan niet de bedoeling zijn. Het
verbaast ons daarom dat we uit de media vernemen dat de gemeente een rechtszaak heeft
verloren over de broodnodige en reeds bestaande terrasruimte in onze binnenstad1.

De ondernemer is ontzettend teleurgesteld en moet deze zomer nu zonder terras zien te
overleven. De fractie van de Dordtse VVD vindt dat we hier iets aan moeten doen en stelt
het college de volgende vragen:

1. Is het college in contact met de betreffende ondernemer en is er maatwerk mogelijk
in de buitenruimte of toch een terras te kunnen voeren?

2. Klopt het dat de tuin een zogeheten stiltegebied is? Zo ja, in hoeverre is dat in lijn
met onze beleidsdoelstelling met het verder verlevendigen van onze binnenstad? Zo
neen, wat was dan volgens de rechter de reden waarom dit terras niet meer mag?

3. Ziet het college in het aankomende terrassenbeleid de mogelijkheid om de
geluidsnormen te verruimen voor terrassen in onze stad?

1https://www.dordrecht.net/nieuws/92646/omwonenden-wijnstraat-winnen-rechtszaak-bluebirds-in-the-
backyard-moet-terras-sluiten
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4. Hoe ondersteunen we horecaondernemers, die hun stinkende best doen om overlast
en leefbaarheid in de buurt te waarborgen, tegen bewoners die koste wat het kost
procedures aanspannen om zo een ontwikkeling ten bate van onze gehele stad te
dwarsbomen?

5. Ziet het college mogelijkheden in ons beleid om de levendigheid van Dordt te
bevorderen en hoe kunnen we als raad daar verder aan bijdragen (ook om dit soort
gevallen in toekomst te voorkomen)?

We kijken uit naar de beantwoording van onze vragen.

Met vriendelijke groeten,

Rolin den Heijer
Dordtse VVD
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